

新年贺词

总理发表文告，庆祝农历新年
Statement by the Prime Minister on Chinese New Year

2019年2月5日

安大略省渥太华

总理办公室

加拿大总理贾斯廷·特鲁多今天发表文告，庆祝中国农历新年、又称春节。

“在未来的几天里，加拿大以及世界各地的华裔社区将庆祝春节的到来，喜迎猪年。祥和而富有同情心，猪年象征着吉祥、诚实、和成功。

“亲友团聚、庆祝新年伊始之际，也是一个弘扬华裔加拿大人持续为我们国家做出卓越贡献的时机。在全国东西南北，华裔加拿大人每天都在建设一个更强健、更包容的加拿大。

“索菲和我谨代表我们的家人，向所有庆祝春节的人们祝福猪年欢乐祥和、身体健康、吉祥如意。

“恭喜发财！恭喜發財！恭喜！恭喜！”

Office of the
Prime Minister



Cabinet du
Premier ministre

Ottawa, Canada K1A 0A2

Statement

Statement by the Prime Minister on Chinese New Year

February 5, 2019

Ottawa, Ontario

Prime Minister's Office

The Prime Minister, Justin Trudeau, today issued the following statement on the Chinese New Year, also known as the Spring Festival:

“Over the coming days, Chinese communities in Canada and around the world will celebrate the Spring Festival and welcome the Year of the Pig. Calm and compassionate, the Pig symbolizes good fortune, honesty, and success.

“As friends and family come together to celebrate new beginnings, it’s also a chance to honour the remarkable contributions Chinese Canadians continue to make to our country. From coast to coast to coast, Chinese Canadians build a stronger, more inclusive Canada every day.

“On behalf of our family, Sophie and I wish all those celebrating a Year of the Pig filled with joy, health, and good fortune.

“Gong Xi Fa Cai! Gong Hey Fat Choy! Gong Xi! Gong Xi!”